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Crna Gora 5. juna i formalno ulazi u NATO – pravi istorijsku prekretnicu i pridružuje se 
najmoćnijim država svijeta kako bi zajedno radili na promociji civilizacijskih vrijednosti u cilju 
očuvanja mira i stabilnosti u svijetu. 

Prošlog četvrtka je zaista za mene lično, crnogorsku delegaciju ali i za Crnu Goru bilo 
impresivno. Bili smo tamo gdje nam je mjesto – za stolom za kojim se odlučuje, pozdravljeni 
od strane 28 lidera država članica NATO-a i u mogućnosti da jasno saopštimo da, zahvalni za 
dosadašnju podršku, ubuduće hoćemo da doprinosimo ključnim zadacima Alijanse i da 
pomažemo i podržavamo druge demokratije u razvoju. 

Ko poznaje istoriju Crne Gore u posljednja dva vijeka, razumije zašto je nama toliko važna 
garancija naše nezavisnosti koju definitivno dobijamo članstvom u NATO. U istoriji se to 
događalo više puta – da se o sudbini Crne Gore odlučuje bez njenog prisustva. To više nikada 
neće biti moguće. 

Na sastanku šefova država i/ili vlada, kao i u odvojenim kratkim susretima sa liderima, kazao 
sam da ćemo učestvovati u odbrani i odvraćanju i projektovanju stabilnosti van granica 
Alijanse. Želim da podsjetim da je Crna Gora i do sada podržavala napore saveznika da u 
Avganistanu doprinese miru i jačanju bezbjednosti i demokratije. 

Takođe, Crna Gora se, kao nova saveznica, snažno zalaže za jačanje angažmana NATO-a u borbi 
protiv terorizma. Imajući u vidu dugogodišnju poziciju faktora stabilnosti na Balkanu, Crna 
Gora će i ubuduće biti posvećena tom cilju kao i promovisanju mira, uz snažno zalaganje za 
nastavak politike proširenja Alijanse. 

U Briselu sam imao priliku i da se kratko sretnem sa predsjednikom SAD Donaldom Trampom 
i iskažem mu zahvalnost za podršku koju SAD u kontinuitetu pružaju Crnoj Gori kako bi ojačala 
demokratiju, osnažila institucije i zaslužila da bude dio najmoćnijeg saveza današnjice. 
Događaj sa predsjednikom Trampom tokom obilaska nove zgrade Alijanse je nezasluženo 
dobio ogromnu medijsku pažnju – to je zaista bezazlena situacija koja ni na koji način ne može 
uticati na odlične bilateralne odnose dvije države. Ja sam počastvovan pažnjom koju mi SAD 
ukazuju, pa ću tako, nakon što sam se nedavno sreo sa državnim sekretarom Reksom 
Tilersonom, 5. juna opet biti u Vašingtonu. Prisustvovaću svečanosti u Stejt dipertmentu 
povodom predaje ratifikacionog instrumenta za članstvo u NATO, a nakon toga imaću 
bilateralni sastanak sa potpredsjednikom Majkom Pensom. 

Sveukupan uspjeh Crne Gore ne bi bio moguć bez pomoći Sjedinjenih Država. Vjerujem da je 
naše partnerstvo i prijateljstvo vječno. Svi znamo da se prijateljstvo ne mjeri veličinom i 
bogatstvom neke države, već dobrim namjerama i djelima. Želim da poručim američkom 
narodu da će u Crnoj Gori uvijek imati iskrenog i pouzdanog prijatelja. 
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